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Oœwiadczenie skierowane do minister zdrowia Ewy Kopacz

Szanowna Pani Minister!
W zwi¹zku z coraz gorsz¹ sytuacj¹ szpitali w województwie warmiñsko-mazurskim, wynikaj¹c¹

z braku funduszy na poszczególne zabiegi, popieram dzia³ania marsza³ka województwa, Jacka Protasa,
który domaga siê zmiany algorytmu.

Œrodki przeznaczone na finansowanie œwiadczeñ zdrowotnych na Warmii i Mazurach nale¿¹ do naj-
ni¿szych w kraju. Na jednego pacjenta przypada w tym roku o 138 z³ mniej ni¿ w innych regionach Pol-
ski. Sprowadza siê to do generowania przez szpitale ogromnych nadlimitów, których NFZ nie mo¿e
sfinansowaæ.

Obecny algorytm, rozdzielaj¹cy œrodki pomiêdzy poszczególne oddzia³y Narodowego Funduszu
Zdrowia, dzia³a na niekorzyœæ pacjentów z mniej zamo¿nych regionów Polski, w szczególnoœci z War-
mii i Mazur.

Dlatego te¿ przychylam siê do proœby Zarz¹du Województwa Warmiñsko-Mazurskiego o jak najszyb-
sze podjêcie dzia³añ dotycz¹cych zmiany algorytmu na taki, który bêdzie jednakowo traktowa³ ka¿dego
pacjenta.

Z powa¿aniem
prof. Ryszard Górecki


